

RÉACTIVITÉ
RESPONSIVENESS
CONNAISSANCES
INTÉGRÉES
INTEGRATED
KNOWLEDGE
TRADUCTION
TRANSLATION
INITIATIVES
PARTICIPATIVES
POUR LE
CHANGEMENT
PARTICIPATORY
INITIATIVES FOR
CHANGE



 connectednarratives

contact us: makingsense@connectednarratives.org
www.connectednarratives.org

SENS.ÉS MAKING

GUIDÉE PAR LE SAVOIR EXPÉRIENTIEL DE LA JEUNESSE ISSUE DE LA NEURODIVERSITÉ, SENS.ÉS MAKING TRANSFORMERA LA MANIÈRE DONT NOUS RÉPONDONS ET AGISSONS COLLECTIVEMENT POUR LA CRÉATION D'ENVIRONNEMENTS COMMUNS SÛRS.

GUIDED BY THE EXPERIENTIAL KNOWLEDGE OF NEURODIVERSE YOUTH, SENS.ÉS MAKING WILL TRANSFORM THE WAYS IN WHICH WE RESPOND TO AND COLLABORATIVELY CREATE SENSORY SAFE ENVIRONMENTS FOR ALL.



PRINTED ON 100% RECYCLED PAPER

CHILD-BRIGHT
Network



CHILD-BRIGHT
Network



Sens.és Making is supported by the CHILD-BRIGHT Network, under Canada's Strategy for Patient-Oriented Research (SPOR) initiative.

Notre projet repose sur la potentialité de l'engagement citoyen.ne.
Our project rests on the potentiality of citizen engagement.

L'engagement avec la neurodiversité peut révolutionner nos méthodes ainsi que notre manière de vivre ensemble.

Engagement with neurodiversity will revolutionize our methods in ways that we can be together.

À NOTRE CONNAISSANCE,
IL S'AGIT DU PREMIER PROJET
DIRIGÉ AVEC UN CONSEIL
CONSULTATIF COMPOSÉ
DE JEUNES, VISANT
LA TRANSFORMATION DE
COMMUNAUTÉS LOCALES.

TO OUR KNOWLEDGE, THIS IS THE FIRST
PROJECT EXPLICITLY FOCUSED ON
TRANSFORMING SENSORY ENVIRONMENTS,
LED BY A YOUTH ADVISORY COMMITTEE.

AXÉ SUR:

Les résultats ainsi que le processus de mobilisation d'institutions, d'entreprises locales, ainsi que le gouvernement dans l'amélioration de l'environnement sensoriel d'établissements commerciaux, de santé et de transports collectifs.

FOCUS ON:

The processes and outcomes of engaging local institutions, businesses, and governments to ameliorate our sensory environments in healthcare, commercial settings, and public transportation.

De plus, nous porterons une attention spéciale sur la durabilité ainsi que la générativité du projet en incitant la jeunesse à mettre en place des initiatives pour transformer leur quotidien.

In addition, we foreground the project's sustainability and generativity by empowering our children and youth participants to create research-in-action initiatives to transform their everyday worlds.

FOR MORE INFORMATION CONTACT US:
makingsense@connectednarratives.org

OR VISIT OUR WEBSITE:
connectednarratives.org